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ZAPISNIK 4. REDNE SEJE ŠS UL FKKT 
 
 

Začetek seje ob 17.10 
 
Prisotni: Aleš Zupančič, Kaja Ceglar, David Ciriković, Aljaž Škrjanc, Bine Ledinek, Maša Arnšek, 

Ula Rozman, Klemen Plahuta, Ajda Cafun, Luka Dejanović, Katja Rašl, Aleksandra Gliha, Tina 

Brezar, Erik Janez Spitzer, Sara Kotnik, Tadej Lesjak, Špela Peršič, Simon Preložnik, Jaka 
Orehek, Aneja Tuljak, Eva Vidak, Ana Grom, Klemen Putar, Andrej Hoivik (predsednik), Sara 
Drvarič Talian. 
 
Odsotni: Ajda Cafun, Aneja Tahirović, Ivo Urh. 
 
Predlagani dnevni red:   
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Sprejem zapisnika 3. redne seje 
3. Potrditev mandata novim članom ŠS UL FKKT 
4. Pregled in potrditev finančnega poročila ŠS UL FKKT v letu 2015 
5. Predstavitev in razprava finančnega načrta ŠS UL FKKT v letu 2016 
6a. Poročilo in sklep ŠS UL FKKT o zadržanju študentskega mnenja za doc. dr. Barbaro Modec 
6b. Potrditev mnenja za izr. prof. dr. Polono Žnidaršič Plazl 
7. Poročilo o pripravah in organizacija Brucovanja 
8. Predstavitev idej o promociji ŠS UL FKKT 
9. Predstavitev športnih dejavnosti v okviru  
10. Poročilo predsednika 
11. Problemi v letnikih 
12. Razno 
 
AD 1: Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
AD 2:  Zapisnik 3. redne seje je bil soglasno sprejet. 
  
AD 3: Andrej je predstavil kandidata Gašperja Murna, ki kandidira za mesto predstavnika 1. letnika 

2. stopnje Kemijskega izobraževanja. Kandidat se mu je opravičil, ker ni prišel na sejo ter mu 

obljubil, da bo aktivno sodeloval v ŠS FKKT. Gašperju Murnu je ŠS FKKT soglasno potrdil mandat.  



 
AD 4: Andrej je predstavil finančno poročilo ŠS UL FKKT za preteklo leto. Razprave ni bilo. 

Finančno poročilo ŠS UL FKKT za leto 2015 je bilo soglasno sprejeto.  
 
AD 5: Andrej je predstavil finančni načrt za leto 2016 in obrazložil, zakaj bo zaprosil UO FKKT za 

manj denarja kot lani. Razprave ni bilo. Finančni načrt ŠS UL FKKT za leto 2016 je bil soglasno 
sprejet. 
 
AD 6a: Andrej in Bine sta poročala o sestanku z dekanom, doc. dr. Barbaro Modec in 
predstavnicama ŠS PeF ter ŠS FMF. Andrej je povedal, da je bil podan predlog, da ŠS UL FKKT 
zadrži študentsko mnenje za doc. dr. Barbaro Modec do 17.2.2017 in takrat poda novo mnenje, na 
podlagi izkazane pedagoške usposobljenosti v obdobju od 16.3.2016 do 17.2.2017. Po razpravi je 
ŠS UL FKKT s sedemnajstimi (17) glasovi ZA in s tremi (3) VZDRŽANIMI sprejel sklep, da se 
mnenje o doc. dr. Barbari Modec ZADRŽI do 17.2.2017.  
 
Aleš Zupančič je med to točko odšel s seje.  
 
Aneja Tuljak je med to točko odšla s seje.  
 
AD 6b: Ugotovljeno je bilo, da rezultati anket ne prikazujejo dejanskega stanja, saj so enake za 
vse smeri. ŠS UL FKKT je soglasno sprejel sklep, da se o mnenju odloča na prihodnji seji, do 

takrat pa se pripravijo boljše ankete. 
 
Maša Arnšek je med to točko odšla s seje. 
 
AD 7: Sara Kotnik in Klemen Plahuta sta poročala o izvedbi Brucovanja. Pozvala sta vse prisotne 

naj na dogodek povabijo čim več ljudi. Prosila sta vse predstavnike, da po letnikih prodajajo karte. 
 
Jaka Orehek je med to točko odšel s seje. 
 
AD 8: Ula je predstavila nekaj idej o promociji ŠS UL FKKT. Predlagala je, da se prihodnje leto 

naroči fakultetne “hoodije” in pozvala vse ostale, da predlagajo kakšno idejo o dobri promociji 
sveta.  
 
AD 9: To točko je Andrej preskočil. 
 
AD 10: Andrej ni imel poročila.  
 
AD 11: Nekaj svetnikov je pripomnilo, da nekateri profesorji izpite popravljajo krepko čez določen 

rok. Nekateri zamujajo že več kot en mesec. Andrej bo o tem opozoril prodekana.  
 
Bilo je nekaj pripomb o razporeditvi izpitnih rokov. Andrej je povedal, da bi morali skrbniki študijskih 



programov pred začetkom leta kontaktirati predstavnike in se z njimi uskladiti. Ker nekateri tega 

niso storili, je prišlo do zapletov. Andrej bo poskrbel, da bodo naslednje leto skrbniki to zagotovo 

storili, ker spremembe za tekoče šolsko leto niso več mogoče.  
 
AD 12: Ni bilo razprave.  
 
 
 
Seja se je zaključila ob 18.45     Zapisal:   Bine Ledinek,  

tajnik ŠS UL FKKT 
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